
Sprawozdanie Merytoryczne i Zarządu za rok 2020 

 
 

Zarząd zgodnie ze Statutem obradował 4 razy, przeciętnie raz na kwartał (w tym 

2  razy online z powodu pandemii) 

 

W 2020 roku działania Stowarzyszenia skupiły się wokół: 

 

- z uwagi na minusowy wynik finansowy z rok 2019 bardziej akcentowano 

propagowanie idei opieki paliatywnej i pozyskiwanie funduszy poprzez SMSy do 

znajomych i przyjaciół oraz do rodzin pacjentów. Zajęły się tym członkinie Zarządu 

a  także Komisji Rewizyjnej. 

 

W porównaniu z rokiem 2019, gdzie wpływy z 1% podatku wynosiły 12.677,30 zł 

-Wpływy z 1% podatku w 2020 roku wynosiły  20.697,40 zł, czyli wzrosły o 8020 

złotych i 10 groszy. 

 

Kolejne działanie - zakupiono 2 koncentratory tlenu za pozyskane fundusze z dotacji 

Urzędu Miasta Bartoszyce w wyniku realizacji zadania publicznego  Poprawa jakości 

życia osób niepełnosprawnych z powodu nieuleczalnej choroby nowotworowej. 

 

Następnie dokonano przeglądu technicznego sprzętu i aparatury medycznej, która 

jest  w  posiadaniu Stowarzyszenia. Z każdym rokiem stwierdza się coraz większą 

awaryjność zakupywanego sprzętu i aparatury tj. koncentratorów tlenu i pomp 

zmiennociśnieniowych do materacy przeciwodleżynowych. 

 

Ustalono także potrzebę zakupienia dysku sieciowego niezbędnego do prowadzenia 

dokumentacji online. 

Zdecydowana większość aktywności polegała na kontaktach teleinformatycznych. 

 

Została napisana przez członkinię Zarządu (sekretarz) i złożona oferta na wykonanie 

zadania publicznego, które zostało ogłoszone przez Burmistrza Miasta Bartoszyce. 

Zadanie :Poprawa jakości życia osób niepełnosprawnych z powodu nieuleczalnej 

choroby nowotworowej. W wyniku jego realizacji wartością dodaną będzie zakup 

2  kolejnych koncentratorów tlenu w roku 2021. 

Generalnie działania Stowarzyszenia i Zarządu były w dużej mierze ograniczone 

sytuacją związaną z pandemią. 



 

Dzięki współpracy  Zarządu z PCPR Stowarzyszenie częściowo doposażono w środki 

ochrony osobistej tj. maseczki, rękawiczki i płyny do dezynfekcji rąk oraz do 

dezynfekcji powierzchni. 

 

Sprawozdanie sporządziła 

sekretarz Stowarzyszenia 

Stanisława Marta Kosmala 

 


